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Koncepcja i uzyskanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla poprawy 

bezpieczeństwa ruchu w ciągu „Trasy Sudeckiej” poprzez budowę obwodnicy Boguszowa 

w Gminie Boguszów-Gorce oraz obwodnicy Sobięcina w Gminie Wałbrzych. 

KONSULTACJE SPOŁECZNE – SPRAWOZDANIE 

Data i miejsce spotkania: 02.07.2015 r., Świetlica Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 17 

w Wałbrzychu 

W spotkaniu wzięli udział przedstawiciele władz lokalnych, będących jednocześnie 

inwestorem zadania oraz przedstawiciele biura projektowego: 

 Roman Szełemej – Prezydent Miasta Wałbrzycha 

 Andrzej Piękny – Zarząd Dróg, Komunikacji i Utrzymania Miasta w Wałbrzychu 

 Marek Kruszewski – Wiceprezes Dromost Sp. z o. o. Poznań, Projektant 

 Grzegorz Nowacki i Marcin Konieczny – Dromost Sp. z o. o. Poznań 

Przebieg spotkania 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Prezydent Roman Szełemej – wprowadzając obecnych na 

spotkaniu w główne założenia przyświecające powstaniu Trasy Sudeckiej na terenie całego 

województwa dolnośląskiego, jak również w okolicach aglomeracji wałbrzyskiej. 

Następnie o planowanej inwestycji opowiadał Pan Andrzej Piękny, przedstawiając 

zamierzenia Inwestora – ZDKiUM. 

Następnie zespół projektowy pod kierunkiem Pana Marka Kruszewskiego przedstawił 

podstawowe parametry i elementy trasy, przebieg proponowanych wariantów i wstępne 

rozwiązania skomunikowania istniejącego układu drogowego z planowaną trasą. 

Po zakończonej prezentacji ponownie zabrał głos Pan Prezydent Roman Szełemej 

przedstawiając stanowisko władz miasta wobec zaprezentowanych rozwiązań. 

Kolejnym elementem spotkania była dyskusja i wypowiedzi mieszkańców. Główne tezy 

wystąpień uczestników 

1 - p. prezydent Roman Szełemej 

- omówienie poszczególnych wariantów w kontekście powiązania z innymi drogami, 
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- uzasadnienie doboru przekroju normalnego w oparciu o obecne i przewidywane natężenie 

ruchu drogowego, 

- przedstawienie uwarunkowań społecznych związanych z planowaną drogą, 

- dokonanie oceny poszczególnych wariantów. 

Preferowany wariant nr 3 (pomarańczowy) jako rozwiązanie najbardziej pragmatyczne ze 

względu na najniższy koszt, bezkolizyjność z obszarami chronionymi i terenami o dużej 

deniwelacji oraz dobre powiązanie z istniejącą i projektowaną infrastrukturą. 

2 - p. Andrzej Piękny - ZDKiUM 

- przedstawienie dodatkowych informacji i uzupełnień, 

- prośba do uczestników spotkania o przedstawianie swoich poglądów i wniosków poprzez 

wypełnianie przygotowanych ankiet i przekazanie ich inwestorowi wzgl. projektantowi. 

3 - p. Irena Plata 

- ocena wariantów – najlepszy wariant nr 2 (niebieski) ze względu na to, iż na całej długości 

omija tereny zabudowane, 

- pytanie o konieczność wyburzenia budynku mieszkalnego zlokalizowanego przy Placu 

Dąbrowskiej. 

4 - p. Stanisław Kielesiński 

- pytanie o perspektywy rozwoju Sobięcina, 

- wniosek o nie projektowanie przebiegu obwodnicy po trasie ulicy 1 Maja, 

- przedstawienie zarysu nowego wariantu lokalizacji obwodnicy. 

5 - p. Jerzy Bałabański 

- pytanie o konieczność wyburzeń w obrębie ulicy II Armii, 

- pytanie o planowaną przebudowę i rozbudowę istniejących mediów, 

- pytanie o ewentualną konieczność zajmowania ogródków działkowych pod planowaną 

drogę. 

6 - p. Marek Unieżyski 

- pytanie o rodzaj planowych skrzyżowań (rondo, skanalizowane). 

7 - odpowiedzi udzielali Pan Prezydent Roman Szełemej, Pan Andrzej Piękny oraz 

przedstawiciele biura projektowego DROMOST z Poznania. 
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Na spotkaniu udostępniono do pobrania ankiety, które zainteresowani mogli wypełnić na 

miejscu i przekazać przedstawicielom biura projektowego, bądź przesłać do inwestora. 

Załączniki 

1. Lista obecności 

2. Dokumentacja fotograficzna 

3. Kopia ogłoszenia w prasie lokalnej 

4. Przekazane ankiety i petycje 





DOKUMENTACJA FOTOGRAFICZNA 
  



 
Fot.1. Mieszkańcy Wałbrzycha na spotkaniu w PSP Nr 17 

 

 
Fot. 2. Roman Szełemej – Prezydent Wałbrzycha – rozpoczęcie spotkania konsultacyjnego 



 
Fot. 3. Andrzej Piękny – Zarząd Dróg, Komunikacji i Utrzymania Miasta w Wałbrzychu 

 

 
Fot 4. Przedstawiciele Biura Projektowego w rozmowach z mieszkańcami 



Ryc.1. Ogłoszenie prasowe w tygodniku „30 minut”, nr 561 z 26 czerwca 2015 r. 

 
 

Ryc. 2. Ogłoszenie prasowe w „Panoramie Wałbrzyskiej”, nr 26, z 29 czerwca 2015 r. 

 


































